
Toimittaja, Roope Kantola 

Millaisia kokemuksia sinulla on huijausviesteistä? 

Haastateltava 1, Sanni Nieminen 

No esim noita postihuijauksia on tullut sähköpostiin että olisi joku paketti vaikka sitten ei oikeasti 

ole. 

Haastateltava 2, Sirkka Haapamäki 

No kyllä niitä pyyntöjä tulee joka puolelta, mutta mä hyvin tarkasti valikoin mihinkä mä annan. 

Haastateltava 3, Jenna Karttunen 

Mun omakohtaiset kokemukset on lähinnä jossain Facebookissa. Tulee niitä niinku hello beautiful 

woman -tyyppisiä viestejä niin tulee facebookissa ja instagramissa. Ne on varmaan ja sitten 

sähköpostissa itse asiassa tulee myös. 

Toimittaja 

Oletko huolissasi huijausviestien lisääntymisestä? 

Haastateltava SN 

Öm en. 

Haastateltava SH 

En en mä en osaa edes tota kännykkää sillai käyttääkään, muuta kun soittaa ja vastata. 

Haastateltava JK 

No sillai ehkä nuorena ihmisenä niinku omakohtaisesti en, koska musta tuntuu että ne tunnistaa 

kyllä, mutta ehkä enemmän pitää olla nykyään tarkka, koska ne alkaa kehittyä myös paremmiksi, 

mutta sillai totta kai se just että niitä alkaa tulla niinku tosi monesta eri kanavasta, niin onhan se niin 

kun huolestuttava ilmiö kokonaisuudessaan joo. 

Toimittaja 

Mitä niissä viesteissä on sanottu? 

Haastateltava SN 

No just tää pakettijuttu on ihan sika yleinen että on joku paketti. Eli että hae se ja. Ainakin noi tulee 

nyt ensimmäisenä. Toi pakettijuttu on tosi yleinen. 

Haastateltava SH  

En ole kysynytkään. Ei mua kiinnosta semmoiset. 

Haastateltava JK 

Sellaisia, että on saanut jonkun perinnön ja haluaa antaa sen mulle tyyppisesti. 

Toimittaja 

Miten olet toiminut, kun olet saanut viestin? 



Haastateltava SN 

Laittanut sen...poistanut sen tai jotain, mutta välillä se on vaikeata, koska on tullut joku oikeakin 

paketti niin sitten joskus on tullut vahingossa klikattua sitä, mut ei siitä kai ole seurannut mitään. 

Haastateltava SH 

Pojille näytän. 

Haastateltava JK 

Mä oon vaan deletoinut tai sitten välillä vastannut huvikseen. 

 


